
 

 

MØTEREFERAT 
 
Tema:  Nabomøte Tveitanlia  

Møtedeltakere:   

Møtetid: 8.9.16 

Møtested: Tveten Barneskole  

Referat sendes: Deltakere  
 
 
 
Eiendomsforvaltningen v/Aamot åpnet møte.  
 
Cowi v/Ruud orienterte om planoppstart, varsling, mottatte innspill, mulighetsstudiet og den 
videre prosessen.  
 
Mulighetsstudie viste veldig grovt alternative lokaliseringer av fremtidig bebyggelse med 
alternative bygningsformer og høyder. Det ble opplyst om at bebyggelsen antakelig ville 
kunne bli splittet opp i større grad enn hva som ble presentert.  
Cowi opplyste om at de vil arbeide videre i en 3D-modell, som gjør det mulig å se i større 
grad hvordan ting vil se ut reelt når en kommer litt videre i prosessen. 
 
Naboinnspill som kom frem i møte: 

- Ønsker ikke tap av utsikt/utsyn, ikke 4 etasjes bygg, takterrasser eller innsyn, lyd/støy 
- forringelse i forhold til deres uteplasser i dag, (naboen nærmest på toppen) 

- Må være lekeplasstilbud på området (nabo i syd ønsket denne velkommen der 
barneparken ligger i dag – fremfor «vegg» av nye boliger) 

- Ballbanen (minimalt i bruk i dag – men antakelig bare fordi kommunen ikke slår 
gresset)  

- Barnehagens lekeområde i mye bruk (selvsagt av barn på dagtid nå som den er i bruk 
igjen, men også barn og unge på ettermiddag/kveldstid og i helger leker mye her).  

- Hva med å vurdere en storbarnehage her? (ønskelig fra en nabo som viste til 
avisoppslag om etablering av storbarnehage i PK, og viste til at barnehagen og 
barneparken nå rustes opp) 

- Bør ikke være høy bebyggelse her i dette eneboligområdet!  
- Ønskelig med lave hustyper alà de nye på Hovenga.  
- Mulighetsstudie ikke realistisk da bebyggelsen er plassert i eiendomsgrenser, og altfor 

tett/sperrer naboene inne.  
- Bebyggelsen skissert i mulighetsstudie passer ikke inn i området.  
- Viktig å vurdere Tveitanlia som helhet med utgangspunkt i dagens bebyggelse der. 
- Husk at mange flere enn bare de nærmeste naboene som vil se dette området fra sine 

eiendommer siden området og terrenget ellers er som det er.  
- Hvis det blir sånn som mulighetsstudiet viste så tror jeg vi får flytte… 
- Naboene signaliserte enstemmig: Lav bebyggelse i samsvar med eksisterende 

bebyggelse i nabolaget.  
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